
	Protokoll	från	Luleå	GK:s	Styrelsemöte		

	

Datum	:	2016-05-23	

Tid:	19.00-2130	

Plats:	Klubbhuset	

	

Närvarande:	Kjell	Hjelm	(ordf.),	Anna	Holmström	(led.),	Börje	Sikblad		(led.),	
Anna	Lindberg	(led.),	Börje	Sikblad	(led.)	Sofie	Lindström	(ersättare	för	Willy	
Forsberg)	samt	klubbchef	Adam	Wozniak.	

Frånvarande:	Willy	Forsberg	

	

1. Öppnande	av	möte	

Ordförande	Kjell	Hjelm	förklarade	mötet	öppnat.	

	

								 2.		Godkännande	av	dagordning	

Dagordningen	godkändes	med	tillägg	att	under	punkt	6	a	även	att	behandla	
ställd	fråga	från	Börje	Sikblad	runt	träningsområden.	

	

					 	3.		Val	av	sekreterare	och	justeringsman	

Adam	Wozniak	valdes	till	sekreterare	och	Börje	Sikblad	till	att	jämte	
ordförande	justera	protokollet.	

	

4.		Föregående	mötesprotokoll	

Förgående	protokoll	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	



			 5.		Ekonomirapport	per	20160430	

Resultat-	och	balansrapport	för	perioden	1	januari	till	och	med	30	april	
föredrogs	av	Adam	Woznialk.	Noterades	att	omförhandling	angående	våra	
lånevillkor	skett,	vilket	kommer	att	ge	en	minskad	kostnad	för	
verksamhetsåret.	Styrelsen	beslöt	att	godkänna	rapporten		

	

6.		Återremitterade	ärenden	från	tidigare	styrelse	

a.	Driving	Range	samt	träningsområden	–	Adam	Wozniak	presenterade	ett	
grundkoncept	till	renovering	av	rangen	samt	vilka	tankar	som	fanns	runt	
träningsområden.	Styrelsen	ställer	sig	positiv	till	att	vi	försöker	konkretisera	en	
plan	både	finansiellt	och	materiellt	för	genomförande.	Därefter	får	vi	ta	frågan	
till	mer	konkret	behandling.			

	

			 7.		Nya	Ärenden	

a.	Kommittéer-	Styrelsen	gjorde	en	snabb	genomgång	över	vilka	kommittéer	
som	är	aktiva	och	dagsläget.	Generellt	är	det	väldigt	bra	planerat	och	
välbemannat.		

Styrelsen	förelades	en	budget	avseende	ungdoms	kommitténs	arbete.	
Eftersom	denna	budget	innehöll	poster	som	var	höga,	så	uppmanade	styrelsen	
Adam	att	ta	en	förnyad	diskussion	med	kommittén.	Viktigt	att	satsa	på	de	unga	
på	en	bred	nivå	och	därmed	skapa	en	rekryteringsbas	för	nya	medlemmar.		

Styrelsen	beslöt	att	alla	kommittéer	inom	klubben	ska	i	samråd	med	Adam	
Wozniak	upprätta	en	enkel	kostnadsbudget.	I	de	fall	kostnaderna	för	kommitté	
överstiger	normal	nivå	skall	denna	budget	föreläggas	styrelsen	för	beslut.	

b.	I	första	hand	ska	ersättning	för	medlemsarbete	(arbetsavgift	500	kronor)	ske	
i	form	av	kontant	återbetalning,	rangekort	eller	greenfeecheckar.		

c.	Styrelsen	beslöt	att	inte	genomföra	någon	speciell	afterwork	i	dagsläget.	Vi	
fortsätter	vårt	arbete	i	enlighet	med	vår	kommunikationsplan.	

d.	Styrelsen	beslöt	att	våra	styrelseprotokoll	ska	finnas	tillgängliga	på	vår	
hemsida.		

	

	



8	.		Rapporter	och	information	

Luleå	Golf	AB	informerar	om	att	Hermelinen	ska	öppnas	den	30	Maj	med	
ordinarie	greener	samt	tees.	Björnen	och	Renen	ser	mycket	bra	ut.	Range	
arbetet	pågår.	Bolagets	ekonomi	är	stabil.			

		

			 9.		Mötesplanering		

Näste	möte	är	den	21	juni	kl	19.00	i	klubbhuset.	Vid	detta	möte	ska	höstens	
mötesplanering	fastställas.	

	

10.		Övriga	frågor	

En	viktig	fråga	inför	säsongen	är	att	hela	klubben	tillsammans	måste	arbeta	för	
att	stärka	Luleå	Golfklubbs	värdegrund.	Tänk	om	vi	respekterade	och	
lovordade	det	fantastiska	arbete	som	vår	banpersonal	utför.	Istället	för	att	
gnälla	eller	klaga	över	att	rundan	tar	några	minuter	mer.	All	personal	är	lika	
viktig	för	att	vi	ska	kunna	ha	fina	banor	och	därmed	kunna	njuta	av	golfspelet.		

	

			 11.		Mötet	avslutas	

Ordförande	Kjell	Hjelm	förklarade	mötet	för	avslutat	och	tackade	för	ett	
mycket	bra	och	konstruktivt	möte.		

	

Vid	protokollet																																																																			

	

	

Adam	Wozniak																																																															

	

Justeras	 	 	 	 Justeras	

	

	

Börje	Sikblad	 	 	 Kjell	Hjelm	


